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Spørsmål og svar i spørrehalvtimen i kommunestyremøte 16.6.20 

 

Spørsmål fra Daniel L. Fenstad: 

Spørsmål: Kan private samfunns- og forsamlingshus, lag og foreninger søke støtte fra Indre 
Fosen kommunes krisefond for næringslivet?  

Forslag til vedtak fra Daniel L. Fenstad (H):  

1. Private samfunns- og forsamlingshus, lag og foreninger kan søke støtte fra Indre 
Fosen kommunes krisefond for næringslivet forutsatt at de oppfyller følgende kriterier:  

 Behovet for tiltaket må være utløst av koronasituasjonen.  
 Det legges frem oversikt over den delen av regnskapet og økonomisk 

situasjon som dokumenterer betydelig inntektssvikt og uforholdsmessige 
utgifter.  

 Det er ikke mulighet til å motta støtte fra andre støtteordninger.  
2. Tiltak som sikrer arbeidsplasser har prioritet både når det gjelder tildeling fra 

krisefondet og saksbehandling. 
 

Ivar Rostad (KL) ønsket ikke rådgivende avstemming i saken. 

Saken diskuteres videre i formannskapet. 

 

Spørsmål 1 fra Kurt Myrabakk (FrP): 

Stadsbygd skole 

1. Er vedtak vi gjorde i PS 51/18 Ungdomstrinnstrukturen i Indre Fosen kommune den 
07.06.2018 annullert av vedtaket vi gjorde i PS 68/18 Økonomi og handlingsplan 
2019-2022 den 18.10.18? 

2. Kan ordfører orientere om status på prosjektet mtp byggestart sommer 2021? 

Svar fra ordfører: 

1. Det vil ikke være riktig å besvare et spørsmål som dette med «ja» eller «nei». 
Vedtaket om ungdomstrinnstrukturen i Indre Fosen i sak 51/18 den 07.06.2018 
gjelder fram til annet vedtak er fattet. Kommunen har mottatt 860.000 i eksterne 
midler for å utrede struktur innen oppvekstområdet, og også ungdomsskolestrukturen 
blir utredet. Så vil det være opp til kommunestyret å avgjøre om 
ungdomsskolestrukturen skal bestå som i dag eller om det skal gjøres endringer. Jeg 
har forståelse for at nok en runde med utredning av ungdomsskolestruktur kan bli 
ansett som en omkamp på vedtaket som kommunestyret fattet våren 2018. Det er 
også mulig å anse utredningen som et kunnskapsgrunnlag som ikke nødvendigvis 



skal føre til endringer på ungdomsskolestrukturen. Svaret på det første spørsmålet 
kan derfor være både ja og nei. 

 

2. Så snart kommunestyret finner den nødvendige økonomiske inndekningen, og kan 
legge fram en økonomiplan i balanse kan prosjektet få den ønskede fremdriften. På 
grunn av koronasituasjonen er framleggelsen av utredningsarbeidet utsatt til høsten, 
og det må arbeides godt og effektivt hvis byggestart i 2021 skal rekkes. 

Spørsmål 2 fra Kurt Myrabakk (FrP): 

Asfalt Rødbergsveien på Stadsbygd 

I 2017 ble deler av strekningen på grusveien ned til Rødberg på Stadsbygd asfaltert. I 
regnskapet for Rissa kommune for 2017 står det at det ble brukt 847 000 kr på asfaltering, 
mot 2 091 000 som var budsjettert. Det ble altså til gode 1,2 mill kroner av de midlene som 
var avsatt til prosjektet, noe som kan være forståelig ettersom ikke hele strekningen ble 
asfaltert ferdig den gang.  

4 år etter har kommunen fortsatt ikke ferdigstilt veien. Den gjenværende grusveien er nå i en 
elendig forfatning. Med båthotellet, småbåthavn og Marine Harvest sine anlegg på Rødberg 
må den utvilsomt være en av de mest trafikkerte grusveiene i kommunen. Veien er nå helt 
nedkjørt. Grøftene er presset sammen på grunn av all trafikken og vann renner/står nå i 
vegbanen fremfor å renne i grøftene.  

Spørsmål til ordfører: 

1. Hva skjedde med de gjenværende 1,2 millioner kroner som var satt av til ferdigstillelse av 
asfaltering av Rødbergsveien? 

2. Hvilke planer har Indre Fosen kommune for ferdigstillelse av asfaltering av 
Rødbergsveien?  

 
Svar fra ordfører: 
 
Leder for kommunalteknikk, Kjell Sverre Tung, har sendt følgende svar på spørsmålet:  

 Kommunen prosjekterte utbedring av den kommunale veien fra Buan – Røberg i 
2016/17. Denne utbedringen gikk ut på legging av fast dekk + omlegging av deler av 
veitraseen (omlegging var å flytte veien vekk fra gårdsbebyggelsen til Per 
Raudberget). Kostnadene var kostnadsberegnet til kr. 2 091 000. 

 I forhandlinger med grunneier ble det ikke oppnådd enighet om omleggingen. 
Kravene fra grunneier ble langt høyere enn totalrammen for prosjektet. 

 Rissa kommune v/Kommunalteknikk gikk da i 2017 bort fra å gjennomføre hele 
prosjektet. 

 Det ble valgt å reasfaltere den strekningen av veien som ikke skulle legges om, og 
som fikk en prislapp på kr.847 000. 

 Resterende vedtatte investeringsmidler ble brukt i 2017 på å reasfaltere andre 
kommunale veier i kommunen. 

 Etter at Rissa kommune besluttet å ikke gå videre med omlegging av den kommunale 
veien, har denne ikke blitt prioritert for reasfaltering i Indre Fosen kommune. 

 Administrasjonen mener at veien må legges om, da den er meget værutsatt på vinter. 
Men ikke til enhver pris. 

 Er enig i at område Røberg har mye besøk av alle typer trafikanter, både rullende og 
gående.  



 Men det er ikke mange slike områder i kommunen som har to veieiere med ansvar for 
veiene inn til området. Fylkeskommunen har en fylkesvei som kommer fra Fenstad 
som krysser den kommunale veien og går fram til det nedlagte båtanløpet på Røberg. 

 Når det gjelder årlig vedlikehold av resterende grusvei, så får denne strekningen 
samme vedlikehold som de andre kommunale grusveiene. 

 

Spørsmål 3 fra Kurt Myrabakk (FrP): 

Fremdriftsplan eierstrategi 

-          Interpellasjon 18.10.2018 
-          PS 38/19 ble strategien vedtatt med følgende restliste «Eierstrategien omfatter 
ikke handlingsplan med tidsfaktor, økonomi og ansvarsfordeling.»  

1.       Eierstrategi for kommunale bygninger vedtas som fremlagt 
2.       Organisering av bygg-forvaltningen i Indre Fosen kommune utredes med 
hensyn på alternative organisasjonsformer. Utredningen legges fram for 
politisk behandling i forbindelse ned at totalplan organisering og struktur 
legges fram våren 2020 
3.        Arealutvalget blir styringsgruppe for utarbeidelse av handlingsplanen. 

-          Indre Fosen FrP ønsker å få presentert en fremdriftsplan for å fullføre denne. 
Strategi ble enstemmig vedtatt 06.06.19. 
-          Kulepunkt 2 inneholder en forbindelse mellom organiseringen av bygg-
forvaltning og totalplanen, som nå er utsatt til høsten 2020. Men restlisten inneholder 
flere elementer enn ansvarsfordeling som vi i FrP mener utsettelse av totalplanen 
påvirker. 
-          Arealutvalget har hatt x antall møter siden opprinnelig vedtak, men vi har ikke 
sett handlingsplan på sakskartet 

Kan ordfører redegjøre for status på Kommunal Eiendomsforvaltning? 

 

Svar fra ordfører: 

Ordfører bad økonomisjef og leder for kommunalteknikk og eiendom, Ørjan Dahl, om å 
svare: 

Eiendommer som kan selges, legges etter hvert fram som sak til formannskapet og 
behandles der. Det er ikke mange eiendommer som er aktuelle for salg, så det er ikke 
nødvendig med handlingsplan på dette området. 

 

 

 

 


